

Date: 31/07/2021

التاريخ: 2021/07/31

**تعميم رقم (2021/30) Circular No.**

**All Airlines Operating at Kuwait International Airport: -**

**إلى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت الدولي: -**

Further to circular no. (29/2021) dated (27/07/2021) please act as the following:

الحاقاً للتعميم رقم (29/2021) الصادر بتاريخ (2021/7/27) يرجى العمل على التالي:

a. Amend Item (Second) point no. (1 - d) to be citizens and their first-degree relatives (husband – wife – children) and their domestic workers whom yellow color appears in the application (immune / Kuwait mobile ID) to complete the registration with (Shlonak) application and (Kuwait-Mosafer) platform, then home quarantine will be applied for one week from the date of their arrival in the State of Kuwait. And if they wish they wish to end the quarantine, they must conduct one (PCR) test in the State of Kuwait during the quarantine period, if result proven is free from Corona virus, then the scheduled quarantine period will be ended.

أ. يعدل البند (ثانياً) نقطة رقم (1-ث) لتصبح المواطنين وأقاربهم من الدرجة الأولى والعمالة المنزلية والذين يظهر اللون الأصفر لهم بتطبيق (مناعة/هويتي) يستكملون التسجيل بتطبيق (شلونك) وبمنصة (كويت-مسافر) ثم سيطبق عليهم حجر منزلي لمدة أسبوع من تاريخ وصولهم الى دولة الكويت، وفي حالة رغبتهم إنهاء الحجر يقومون بإجراء فحص (PCR) واحد داخل دولة الكويت خلال فترة الحجر وفي حالة ظهور نتيجة هذا الفحص تؤكد الخلو من الإصابة ينهى الحجر المطبق عليهم.

b. Amend Item (Second) point No. (1-e) to be citizens and their first-degree relatives (husband – wife – children) and their domestic workers whom received the vaccine outside the State of Kuwait from the non-approved vaccines in the state of Kuwait mentioned below in item (3) in circular (29/2021) will be treated as non-immunized and they should complete the registration with (Shlonak) application and the (Kuwait-Mosafer) platform and must pay for two PCR tests, one upon arrival in the State of Kuwait and the other on the sixth day from the institutional quarantine, also they must pay the value of their stay for (7) days during the institutional quarantine at one of the approved local hotels mentioned on the (Kuwait-Mosafer) platform and if proven they are free from

ب. يعدل البند (ثانياً) نقطة رقم (1-ج) لتصبح المواطنين وأقاربهم من الدرجة الأولى والعمالة المنزلية المتلقين للقاح خارج دولة الكويت ومن اللقاحات الغير معتمدة بدولة الكويت المذكورين بالبند (ثالثاً) بالتعميم رقم (29/2021) يعاملون معاملة الغير محصنين فيستكملون التسجيل بتطبيق (شلونك) وبمنصة (كويت-مسافر) ويقومون بسداد قيمة عدد فحوصين (PCR) واجراء أحدها عند الوصول لدولة الكويت والأخر باليوم السادس من الحجر المؤسسي وكذلك سداد قيمة حجرهم (7) أيام بالحجر المؤسسي لدى احدى الفنادق المحلية المعتمدة والمذكورة بمنصة (كويت-مسافر) وفي حال ثبوت الخلو من فايروس كورونا المستجد يستكمل مدة الحجر (7) أيام أخرى

Date: 31/07/2021

التاريخ: 2021/07/31

nCorona virus, then home quarantine will be continued for another (7) days. with the exception of the institutional quarantine to the categories mentioned in item (4) in circular (29/2021).

بالمنزل. ويستثنى من الحجر المؤسسي الفئات المذكورة بالبند رابعاً بالتعميم رقم (29/2021).

- c. Amend Item (Second) Point No. (2-c) is to be immunized non-Kuwaitis who received the vaccine outside the State of Kuwait from the approved vaccines in the state of Kuwait mentioned in item (3) in circular (29/2021), they must approve the vaccine certificate by uploading the certificate through the ministry of health website, and complete the registration with (Shlonak) application and (Kuwait-Mosafer) platform, provided vaccination must be proven before boarding the flight and upon arrival through the verification (QR-Code) certificate issued from (immune) application of the State of Kuwait, All are subject to home quarantine for one week from the date of their arrival in the State of Kuwait. In case that they wish to end the quarantine, they must conduct and pay for one (PCR) test inside the State of Kuwait during the quarantine period and if proven free from Corona virus, then the scheduled home quarantine will be ended.

ت. يعدل على البند (ثانياً) نقطة رقم (2-ت) لتصبح الغير كويتيين المحصنين المتلقين للقاح خارج دولة الكويت ومن اللقاحات المعتمدة بدولة الكويت المذكورين بالبند (ثالثاً) بالتعميم رقم (29/2021) يقومون باعتماد شهادة تلقي اللقاح عن طريق رفعها بموقع وزارة الصحة، ويستكملون التسجيل بتطبيق (شلونك) وبمنصة (كويت-مسافر) على أن يتم إثبات تلقي اللقاح قبل الصعود الى الطائرة وعند الوصول من خلال تدقيق (QR-Code) للشهادة الصادرة من تطبيق (مناعة) التابع لدولة الكويت ويطبق على الجميع حجر منزلي لمدة أسبوع من تاريخ وصولهم الى دولة الكويت وفي حالة الرغبة بإنهاء الحجر يقومون بإجراء فحص (PCR) واحد والدفع بداخل دولة الكويت خلال فترة الحجر وفي حالة ظهور نتيجة هذا الفحص تؤكد الخلو من الإصابة ينهى الحجر المطبق عليهم.

نائب المدير العام لشؤون مطار الكويت الدولي  
Deputy Director General  
For Kuwait International Airport Affairs



م/ صالح عبد الله الفداغي